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Tanase(BVB):Listarea Hidroelectrica ar fi un mare plus în procesul de promovare

la statutul de piata emergenta de catre MSCI

Listarea Hidroelectrica ar fi un mare plus în procesul de promovare la statutul de piata emergenta de catre

MSCI, piata din România având înca probleme cantitative, a explicat, luni, Adrian Tanase, directorul

general al Bursei de Valori Bucuresti (BVB), la a V-a editie a Forumului Pietei de Capital, organizat de

Financial Intelligence.

 

"Sunt trei companii sau chiar patru care sunt aproape de îndeplinirea criteriilor cantitative, la MSCI însa ne trebuie

mai multa consistenta la îndeplinirea acestor criterii....Am putea sa ne asteptam ca într-un termen foarte scurt sa

fim inclusi pe un Watchlist pentru ca parcurge acelasi drum ca la FTSE Russell, sa fim inclusi într-un Watchlist

pentru promovare si dupa aceea sa fim promovati la statutul de piata emergenta si de catre MSCI ( - daca s-ar lista

Hidroelectrica - n.r.). Deci listarea Hidro ar fi un mare, mare plus în tot acest proces", a spus Adrian Tanase.

 

El a afirmat ca Bursa doreste sa se consolideze acest statut de piata emergenta, sa fie din ce în ce mai mult

companii incluse în indicii FTSE Russell si sa se realizeze un upgrade de catre al doilea furnizor de indici din zona

de piete emergente, MSCI.

 

Adrian Tanase a afirmat ca pentru promovare este nevoie sa fie îndeplinite criteriile cantitative iar în prezent

România nu are companii îndeajuns de mari si îndeajuns de lichide pentru promovare.

 

El s-a aratat optimist în ceea ce priveste evolutia Bursei si a spus ca, în momentul în care conditiile se vor

normaliza din punct de vedere al riscurilor specifice, piata de listari ar putea sa se reactiveze. Chiar si în aceste

conditii, anul acesta au avut loc 10 listari pe piata AeRO, dar si 20 de emisiuni de obligatiuni.

 

Pe de alta parte, cu privire la proiectul Contrapartii Centrale, directorul general al BVB a precizat ca acesta se afla

într-o zona tehnica a autorizarii astfel încât sa poata fi autorizata si functionala spre jumatatea anului viitor.

 

Fondul Proprietatea si Hidroelectrica au selectat consortiul de banci de investitii pentru Oferta Publica Initiala

(IPO), care este compus din banci de investitii internationale, regionale si locale, a anuntat, la sfârsitul saptamânii

trecute, Franklin Templeton International Services, administrator unic al Fondului Proprietatea. 
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